

# 基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第21 / 22-46號)

## 有關復活節假期及復課安排事宜

敬啟者：

本校於 2022 年 4 月 15 日至 18 日為公眾假期(復活節假期)，放假四天。另政府於 2022 年 3 月 21 日(星期一)宣佈全港小學及幼稚園最快於復活節假期後(4 月 19 日)恢復面授課堂。本校定於 2022 年 4 月 19 日(星期二)讓學生回校進行實體課。在恢復實體課堂前，敬請全日班家長向班主任登記接種疫苗的情況。另也請各家長留意教育局之最新安排。以上各項，敬請家長垂注。

此致  
貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟  
林琮美

2022 年 3 月 29 日

**C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-46)**

**Easter Holidays and Class Resumption Arrangements**

29<sup>th</sup> March, 2021

Dear Parents :

The school will be a public holiday (Easter holiday) from 15<sup>th</sup> to 18<sup>th</sup> April, 2022 and will be closed for four days. In addition, the government announced on 21<sup>st</sup> March, 2022 (Monday) that primary schools and kindergartens may resume face-to-face classes as early as 19<sup>th</sup> April after the Easter holidays. Therefore, our school is scheduled to return students to face-to-face classes on 19<sup>th</sup> April, 2022 (Tuesday). Before resuming face-to-face classes, parents of whole-day classes are kindly requested to register their vaccination status with the class teacher before resuming face-to-face classes. Parents are also kindly requested to pay attention to the latest arrangements of the Education Bureau. All of the above, please pay attention to the parents.

Yours sincerely,



*Helen Lam*  
Lam King Mei Helen  
The Principal